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PROTOKÓŁ Nr 27/XXVII/17 

XXVII SESJI SEJMIKU WOJEWÓDZTWA OPOLSKIEGO 
z dnia 28 marca 2017 r. 

 

Obrady XXVII sesji Sejmiku Województwa Opolskiego w kadencji 2014-2018 odbyły się w sali 

konferencyjnej im. Orła Białego Urzędu Marszałkowskiego Województwa Opolskiego w Opolu,                   

ul. Piastowska 14 – Ostrówek. Rozpoczęcie: godzina 10.00. 

 
Ad 1.  Otwarcie obrad.  

Norbert Krajczy, Przewodniczący Sejmiku: otwieram XXVII sesję Sejmiku Województwa 

Opolskiego. Witam Panie i Panów Radnych, Pana Posła Ryszarda Gallę, Pana Marszałka wraz                          

z Zarządem Województwa, dyrektorów Departamentów UMWO. Witam zaproszonych gości,                   

Pana Dyrektora Jacka Suskiego z Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Opolu, Pana Rolanda Wrzeciono – 

Dyrektora Opolskiego Centrum Rozwoju Gospodarki, Pana Adama Różyckiego – Dyrektora 

Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej w Opolu, Pana Przemysława Olejnika - Dyrektora zakładu 

produkcyjnego firmy SKAMOL, przedstawicieli mediów oraz mieszkańców województwa opolskiego.  

 

Ad 2.  Porządek obrad.  

N. Krajczy: porządek obrad został Państwu przedstawiony. W dniu wczorajszym na „Prezydium” 

uzgodniono wprowadzenie zmiany w kolejności porządku obrad, to znaczy przeniesienia z pkt 16                  

do pkt 10 „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny WCM                   

na rzecz Uniwersytetu Opolskiego” oraz wprowadzenie dodatkowo jednego punktu do porządku 

obrad dzisiejszej sesji, a mianowicie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru kandydata na członka rady muzeum jeńców 

wojennych – jako punkt 17.    

Quorum 

W sesji uczestniczyło 22 radnych. Stwierdzono quorum i przystąpiono                        

do przeprowadzenia głosowania.   

 

Głosowanie  

Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem do porządku obrad nowego punktu                             

17 – dotyczącego „Podjęcie uchwały w sprawie wyboru kandydata na członka rady muzeum”. 

za – 17    wstrzym. - 4    przeciw – 0 

Stwierdzam, że punkt 17 został wprowadzony. 
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Ad 3.  Podziękowania dla Pana Mariana Wójcika (pracownika Biura Sejmiku) –                         

w związku z przejściem na emeryturę.  

N. Krajczy: prosi o odczytanie życiorysu Pana Marian Wójcika przez Pana Dyrektora Biura Sejmiku 

Damiana Cedro. 

Damian Cedro, Dyrektor Biura Sejmiku: odczytuje życiorys Pana Mariana Wójcika.  

N. Krajczy: bardzo proszę wszystkich o powstanie, Pana Mariana Wójcika o wystąpienie,               

a Pana Wicemarszałka Stanisława Rakoczego o złożenie podziękowań. 

Marian Wójcik: serdecznie wita wszystkich zgromadzonych oraz dziękuje za cały okres współpracy 

Wicemarszałkowi, Członkom Zarządu Województwa, Wiceprzewodniczącemu oraz 

Wiceprzewodniczącym Sejmiku, Radnym Województwa, Dyrektorowi Biura Sejmiku oraz najbliższym 

współpracownikom.   

Dariusz Byczkowski, Radny Województwa: dziękuje Panu Marianowi Wójcikowi i wspomina 

czasy ich wspólnej współpracy. 

 

Ad 4.  Powołanie sekretarza obrad. 

Sekretarzem został Radny Ryszard Kuchczyński. 

 
Ad 5.  Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Sejmiku Województwa Opolskiego. 

N. Krajczy: czy są zastrzeżenia do protokołu wyłożonego do wglądu. Nie ma. Stwierdzam,                   

że protokół został przyjęty.   

                                             
Ad 6.  Informacja Przewodniczącego Sejmiku z prac między sesjami.   

N. Krajczy: czy są zastrzeżenia do informacji Przewodniczącego z prac między sesjami,                       

która została wyłożona do wglądu. Nie ma. Stwierdzam, że informacja Przewodniczącego z prac 

między sesjami została przyjęta.     

 
Ad 7.  Sprawozdanie z prac Zarządu Województwa Opolskiego. 

N. Krajczy: czy w tym temacie są pytania do Marszałka Województwa i Zarządu. Nie ma. Dziękuję.  

 
Ad 8.  Informacja o interpelacjach złożonych między sesjami. 

N. Krajczy: informuję, że w okresie od dnia 27 lutego 2017 r. do dnia 27 marca 2017 r. udzielono 

odpowiedzi na interpelacje: 

 
• W dniu 28 lutego 2017 r. Radna Elżbieta Kurek otrzymała odpowiedź na interpelację                    

w sprawie leczenia i profilaktyki zaburzeń psychicznych w związku z odnotowaniem wzrostu liczby 

zachowań samobójczych.  
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Pytam, czy odpowiedź jest satysfakcjonująca. 

E. Kurek, Wiceprzewodnicząca Sejmiku: tak. 

 
• W dniu 6 marca 2017 r. Radny Zdzisław Siewiera otrzymał odpowiedź na interpelację w sprawie 

uwzględnienia propozycji przy opracowywaniu uchwały Sejmiku Województwa Opolskiego 

dotyczącej zasad, warunków i trybu udzielania stypendiów w roku szkolnym 2017/2018 i w latach 

następnych w ramach programu pomocy stypendialnej.  

    Pytam, czy odpowiedź jest satysfakcjonująca. 

    Z. Siewiera, Radny Województwa: tak.       

 
• W dniu 14 marca 2017 r. Radny Zdzisław Siewiera otrzymał odpowiedź na interpelację  w sprawie 

wydania dyspozycji Dyrektorowi Zarządu Dróg Wojewódzkich w Opolu w zakresie 

przeprowadzenia remontu odcinka drogowego drogi nr 463 od miejscowości Kolonowskie                   

ul. Pluderska do ronda w miejscowości Zawadzkie po okresie zimowym 2016/2017.  

Pytam, czy odpowiedź jest satysfakcjonująca. 

Z. Siewiera: odpowiedź nie jest zadowalająca, jednakże po złożeniu interpelacji na tej drodze 

pojawiły się znaki ostrzegawcze. 

 
• W dniu 23 lutego 2017 r. Radny Zdzisław Siewiera otrzymał odpowiedź  na  interpelacje                          

w sprawie zorganizowania spotkania przez Marszałka Województwa Opolskiego przy udziale 

Wójtów, Burmistrzów oraz Nadleśniczych Nadleśnictw w województwie opolskim i Dyrektora 

RDLP w Katowicach w zakresie „realizacji przedsięwzięć wspólnych przyczyniających                           

się do realizacji zadań Lasów Państwowych na rzecz prowadzenia gospodarki leśnej i z nią 

związanych mających wpływ na jej realizację, w tym na rzecz zmniejszenia dla społeczności 

lokalnej i regionalnej uciążliwości związanych z realizacją zadań w zakresie gospodarki leśnej                     

i częściową eliminacją skutków powstałych w wyniku jej prowadzenia”.  

Pytam, czy odpowiedź jest satysfakcjonująca. 

Z. Siewiera: tak.    

 
• W dniu 27 lutego 2017 r. Radna Elżbieta Kurek złożyła interpelację w sprawie utworzenia filii 

WORD w Nysie, w którym można będzie przeprowadzać egzaminy na prawo jazdy kategorii A i B. 

Pytam, czy odpowiedź jest satysfakcjonująca. 

E. Kurek: tak.     

 
• W dniu 28 lutego 2017 r. Radny Zdzisław Siewiera złożył interpelację w sprawie wystąpienia przez 

Marszałka Województwa Opolskiego do Dyrektora Zakładu Linii Kolejowych w Opolu – PKP, 
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odnośnie przeprowadzenia remontu przejazdów kolejowych w miejscowościach Zawadzkie oraz 

Kolonowskie, zgodnie ze standardami europejskimi.  

Pytam, czy odpowiedź jest satysfakcjonująca. 

Z. Siewiera: odpowiedź nie jest zadowalająca, jeżeli chodzi o odpowiedź PKP. Ponadto                     

ma prośbę do Członka Zarządu Województwa Szymona Ogłazy o ponowne wystąpienie                          

w przedmiotowej sprawie do PKP.     

 
• W dniu 28 lutego 2017 r. Radny Zdzisław Siewiera złożył pismo dotyczące interpelacji z dnia                  

23 stycznia 2017 r.  w sprawie nieudzielenia odpowiedzi przez Wojewódzki Urząd Pracy w Opolu 

na protest złożony w dniu 19 lipca 2016 r. przez Stowarzyszenie Przyjaciół Szkoły                             

w Żędowicach dotyczący wniosku o dofinansowanie projektu pt. „Ciekawi świata” pomimo 

zapewnienia przez Wojewódzki Urząd Pracy, że powyższy projekt został skierowany                            

do właściwego etapu oceny. Zgodnie z przedłożonym pismem Radny Zdzisław Siewiera nie jest 

zadowolony z uzyskanej w dniu 10 lutego 2017 r. odpowiedzi i oczekuję na kolejną rzetelną 

odpowiedź w przedmiotowej sprawie. 

Pytam, czy odpowiedź jest satysfakcjonująca. 

Z. Siewiera: odpowiedź nie jest zadowalająca, w ustawie jest luka prawna, która tyczy                    

się ostatecznego terminu rozpatrzenia wniosku przez Komisje Oceny Projektów, który nie jest 

określony. W związku z czym złożył w dniu dzisiejszym interpelację w tej sprawie.     

 

• W dniu 28 lutego 2017 r. Radny Józef Kotyś złożył interpelację w sprawie koncepcji kształcenia 

młodzieży w szkołach sportowych dla roczników 2004 i młodszych, po likwidacji naborów                    

do gimnazjów.  

    Pytam, czy odpowiedź jest satysfakcjonująca. 

     J. Kotyś, Wiceprzewodniczący Sejmiku: informuje, że otrzymał dwie odpowiedzi dotyczące 

złożonej interpelacji, pierwsza od Zarządu Województwa Opolskiego, który informuje,                         

że koncepcja kształcenia młodzieży w szkołach sportowych nie leży w kompetencjach Zarządu 

Województwa, odpowiedź radnego nie do końca zadowala, gdyż w jego opinii Zarząd 

Województwa mógłby się w tej sprawie wykazać większą inicjatywą. Druga odpowiedz została 

udzielona przez Kuratorium Oświaty w Opolu, która radnego rozczarowała gdyż wynika z niej,                

że Kuratorium Oświaty nie przewidziało problematyki kształcenia młodzieży w szkołach 

sportowych po reformie edukacji obarczając kwestie organizacyjne szkół sportowych                          

na samorządy gminne.  
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• W dniu 28 lutego 2017 r. Radny Norbert Rasch złożył interpelację w sprawie wycinki drzew                  

na drodze wojewódzkiej nr 414 oraz posadzenie na niej nowych drzew.  

    Pytam, czy odpowiedź jest satysfakcjonująca. 

N. Rasch, Radny Województwa: nie jest zadowolony z samej odpowiedzi chociaż jest ona 

poprawna. Jednocześnie wskazując, iż obecna praktyka w której burmistrzowie oraz wójtowie 

mogą nakazać posadzenie nowych drzew wyłącznie w miejsce tych wyciętych jest w jego 

przekonaniu błędna. 

 

• W dniu 28 lutego 2017 r. Radny Norbert Rasch złożył interpelację w sprawie sporządzenia planu 

posadzeń drzew w ciągu dróg wojewódzkich w związku z wycinką drzew.  

Pytam, czy odpowiedź jest satysfakcjonująca.  

N. Rasch: informuje, że ta interpelacja wiąże się z poprzednią w związku z czym odpowiedź                 

na pytanie czy go satysfakcjonuje jest również taka sama. 

 

• W dniu 28 lutego 2017 r. Radny Norbert Rasch złożył interpelację w sprawie badań ruchu 

turystycznego w województwie opolskim. 

    Pytam, czy odpowiedź jest satysfakcjonująca.  

N. Rasch: tak. 

 

• W dniu 28 lutego 2017 r. Radny Norbert Rasch złożył interpelację w sprawie przedstawienia                 

na sesji Sejmiku planu ochrony powietrza w województwie opolskim. 

Pytam, czy odpowiedź jest satysfakcjonująca.  

N. Rasch: dziękuje za odpowiedź, która go w większym stopniu satysfakcjonuje, aczkolwiek 

chciałby, aby społeczeństwo było w większym stopniu informowane o sytuacji stanu powietrza               

w województwie opolskim, dlatego proponuje żeby tego typu informacje były podawane                     

na przykład na sesjach sejmiku.  

 

• W dniu 3 marca 2017 r. Radny Zdzisław Siewiera złożył interpelację w sprawie przebudowy 

odcinka drogowego na ul. Pluderskiej w miejscowości Kolonowskie będącej w zarządzie                   

ZDW Opole, przynależącej do drogi woj. nr 463. 

Pytam, czy odpowiedź jest satysfakcjonująca. 

Z. Siewiera: tak. 
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• W dniu 6 marca 2017 r. Radna Elżbieta Kurek złożyła interpelację w sprawie monitorowania 

sytuacji epidemiologicznej w woj. opolskim w związku informacjami na temat z rozprzestrzeniania 

się w Polsce groźnej bakterii zwanej potocznie New Dehli. 

    Pytam, czy odpowiedź jest satysfakcjonująca. 

     E. Kurek: tak. 

 

• W dniu 22 marca 2017 r. Radny Zdzisław Siewiera złożył interpelację w sprawie opracowania 

programu zagospodarowania gruntów zdewastowanych i zdegradowanych występujących                    

na terenie województwa opolskiego. 

Interpelacja w trakcie załatwiania 

 

• W dniu 24 marca 2017 r. Radna Elżbieta Kurek złożyła interpelację w sprawie wyposażenia 

karetek Opolskiego Centrum Ratownictwa Medycznego opolskiego pogotowia ratunkowego                  

w urządzenia do kompresji klatki piersiowej. 

Interpelacja w trakcie załatwiania 

 

Ad 9.  Interpelacje i zapytania. 

N. Krajczy: czy ktoś chciałby złożyć interpelację, bądź zapytanie. Nikt. Dziękuję.             

 
Ad 10. Opolskie dla inwestora - działalność Centrum Obsługi Inwestora i Eksportera 

przy Opolskim Centrum Rozwoju Gospodarki. 

Szymon Ogłaza, Członek Zarządu Województwa: chciałby aby Panie i Panowie Radni 

zapoznali się z treścią prezentacji, którą przedstawi Dyrektor Opolskiego Centrum Rozwoju 

Gospodarki – Roland Wrzeciono, poświęconej szczegółowym informacją na temat pozyskiwania 

inwestorów przez Województwo Opolskie oraz jak wielką w tym rolę odgrywa Centrum Obsługi 

Inwestora i Eksportera.     

Roland Wrzeciono, Dyrektor Opolskiego Centrum Rozwoju Gospodarki: przedstawił 

prezentację nt. działalności Centrum Obsługi Inwestora i Eksportera. 

Iwona Święch – Olender, Kierownik Centrum Obsługi Inwestora i Eksportera: 

przedstawiła szczegółowe informacje nt. działalności Centrum Obsługi Inwestora i Eksportera. 

Przemysław Olejnik, Dyrektor Zakładu Produkcyjnego SKAMOL: dokonuje charakterystyki 

firmy SKAMOL oraz opowiada w jaki sposób firma weszła na opolski rynek.  

N. Krajczy: otwarcie dyskusji.  
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Bogusław Wierdak, Wiceprzewodniczący Sejmiku: dziękuję Dyrektorowi Przemysławowi 

Olejnikowi za podjęcie decyzji o prowadzeniu firmy SKAMOL w województwie opolskim.                   

Ponadto kieruje pytanie do Dyrektora OCRG Rolanda Wrzeciono oraz Kierownika COIiE                                       

Iwony Święch - Olender dotyczące nowych inwestorów w strefie ekonomicznej Radzikowice – 

Goświnowice oraz o udzielenie o sytuacji firmy TGJ w Nysie.   

R. Wrzeciono: informuje, że mailowo udzieli szczegółowych informacji na temat nowych 

inwestorów strefy ekonomicznej Radzikowice – Goświnowice. 

I. Święch – Olender: odpowiada, że firma TGJ nie rozpoczęła działalności ze względu na problemy 

natury prawnej z którymi się zmaga, lecz w jej opinii jest to działalność perspektywiczna.  

J. Kotyś: wyraża zadowolenie z pracy jaką wykonuje Opolskiego Centrum Rozwoju Gospodarki oraz 

Centrum Obsługi Inwestora i Eksportera aczkolwiek powołując się na wyniki badań jakie zostały 

przedstawione na Komisji Polityki Regionalnej, Gospodarki i Turystyki przez prof. Romualda 

Jończego, które dotyczą m. in. braku oddziaływania na decyzje młodych mieszkańców Opolszczyzny, 

którzy w dużej mierze noszą się  z zamiarem opuszczenia województwa opolskiego na rzecz 

Wrocławia. Dlatego prosi o pochylenie się nad tym problemem Zarząd Województwa Opolskiego 

oraz OCRG. 

Bogdan Wyczałkowski, Radny Województwa: wyjaśnia z jakimi problemami prawnymi zmaga 

się firma TGJ w Nysie. 

Hubert Kołodziej, Radny Województwa: porusza kwestię badań jakie przeprowadził Instytut 

Badań Rynkowych, który poruszył problemy z jakimi zmaga się Opolszczyzna m. in. dotyczące 

infrastruktury społecznej w związku z czym zadaje pytanie czy OCRG przygotowuje jakieś wnioski              

w tym zakresie dla Zarządu Województwa.  

Grzegorz Sawicki, Radny Województwa: zadaje pytanie czy OCRG lub OCIiE ma wpływ 

poprzez współprace ze specjalnymi strefami ekonomicznymi oraz Ministerstwem Rozwoju                        

na włączenie do specjalnej strefy ekonomicznej innych terenów znajdujących się na terenie 

województwa opolskiego, które na to oczekują. Następnie pada pytanie o możliwość utworzenia 

nowych kierunków szkół zawodowych w oparciu o współprace ze specjalnymi strefami 

ekonomicznymi na przykładzie Wałbrzyskiej Strefy Ekonomicznej. Ponadto Radny wyraża swoją 

refleksje, aby inwestorzy, którzy już prowadzą swoją działalność na Opolszczyźnie wzięły na siebie 

społeczną odpowiedzialność biznesu poprzez wsparcie np. ośrodków kultury, klubów sportowych,   

czy organizacji społecznych które tego wymagają. 

R. Wrzeciono: odnosi się do uwag i pytań wskazanych przez Radnych Województwa Opolskiego 

dotyczących kwestii badań jakie przeprowadził Instytut Badań Rynkowych, który poruszył problem                

z jakim zmaga się Opolszczyzna w zakresie infrastruktury społecznej. Następnie odniósł się do pytań 

dotyczących szkolnictwa zawodowego, włączeniu do specjalnej strefy ekonomicznej innych terenów 
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znajdujących się na terenie województwa opolskiego, które o to wnioskują oraz przedstawił 

przykłady w których inwestorzy wspierają ośrodki kultury znajdujące się na terenie województwa 

opolskiego.  

E. Kurek, przew. Kom. Polit. Reg, Gosp. i Tur.:  komisja pozytywnie przyjęła informację                    

o działalności OCRG i COIiE. 

 

Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny 

nieruchomości położonej w Opolu stanowiącej własność Województwa Opolskiego                 

na rzecz Uniwersytetu Opolskiego.  

Stanisław Mazur, Skarbnik Województwa: wyjaśnia powody dla których Województwo 

Opolskie wyraża zgodę na zbycie w drodze darowizny nieruchomości Województwa Opolskiego                

na rzecz Uniwersytetu Opolskiego. 

Stanisław Rakoczy, Wicemarszałek Województwa: dodaje, iż w Wojewódzkim Centrum 

Medycznym w Opolu znajduje się sprzęt medyczny, który nie jest przedmiotem przekazania 

ponieważ jest własnością WCM i w nim pozostanie.  

Arkadiusz Szymański, Radny Województwa: informuje, że Klub Radnych PiS zagłosuje                    

za przyjęciem tej uchwały jednocześnie zarzucając Zarządowi Województwa Opolskiego, że ten                 

nie inwestował w WCM wskazując wiele potrzeb jakie szpital ten posiada. 

prof. Wiesława Piątkowska - Stepaniak, prorektor Uniwersytetu Opolskiego: wyraża 

wdzięczność za podjęcie przedmiotowej uchwały przez Sejmik Województwa Opolskiego oraz 

wymienia jakie korzyści dla województwa opolskiego ona przyniesie.  

N. Krajczy, przew. Kom. Rodz., Zdrow. i Spr. Społ,: komisja merytoryczna zaopiniowała 

projekt tej uchwały pozytywnie.  

Zbigniew Ziółko, przew. Kom. Fin. i Mienia Woj.: komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

Pytania, Głosowanie 

        * kto z radnych jest za podjęciem uchwały  

za – 24  (wszyscy głosujący)  

Stwierdzam, że uchwała została podjęta.                

 

Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Opolskiego na lata 2017 - 2022.   

S. Mazur: szczegółowo przedstawia zmiany w Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa 
Opolskiego na lata 2017-2022. 

Z. Ziółko, przew. Kom. Fin. i Mienia Woj.: komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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N. Krajczy: czy są pytania. Nie widzę.   

Pytania, Głosowanie 

        * kto z radnych jest za podjęciem uchwały  

                                               za – 18     wstrzym. - 0      przeciw – 3  

Stwierdzam, że uchwała została podjęta.                                                                                                                  

 

Ad 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Województwa Opolskiego na 2017 

rok.  

S. Mazur: szczegółowo przedstawia zmiany w budżecie Województwa Opolskiego na 2017 rok. 

Z. Ziółko, przew. Kom. Fin. i Mienia Woj.: komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

N. Krajczy: czy są pytania. Nie widzę.   

Pytania, Głosowanie 

        * kto z radnych jest za podjęciem uchwały  

                                               za – 18     wstrzym. - 0      przeciw – 3  

Stwierdzam, że uchwała została podjęta.                                                                                                                                                    

 

Ad 13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji zadania publicznego Opola, 

miasta na prawach powiatu, pod nazwą „Budowa obwodnicy miejscowości Czarnowąsy” 

w granicach administracyjnych miasta Opola.  

Remigiusz Widera, dyr. Dep. Infr. i Gospod: wyjaśnia zasadność przyjęcia do realizacji przez 

Samorząd Województwa Opolskiego zadania publicznego miasta Opola pod nazwą „Budowa 

obwodnicy miejscowości Czarnowąsy”. 

E. Kurek, przew. Kom. Polit. Reg, Gosp. i Tur.: komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

N. Krajczy: czy są pytania. Nie widzę.   

Pytania, Głosowanie 

        * kto z radnych jest za podjęciem uchwały  

                                               za – 22     wstrzym. - 1      przeciw – 0  

Stwierdzam, że uchwała została podjęta.                                                                                                                             

 

Ad 14.  Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia realizacji zadania w ciągu drogi 

wojewódzkiej Gminie Strzeleczki.  

R. Widera: uzasadnia celowość przyjęcia przedmiotowej uchwały. 
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E. Kurek, przew. Kom. Polit. Reg, Gosp. i Tur.: komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

N. Krajczy: czy są pytania. Nie widzę.   

Pytania, Głosowanie 

        * kto z radnych jest za podjęciem uchwały  

za – 23  (wszyscy głosujący) 

Stwierdzam, że uchwała została podjęta.                                                                                                                             

 

Ad 15.  Podjęcie uchwały w sprawie zasad, warunków i trybu udzielenia stypendiów                

w ramach programu pomocy stypendialnej realizowanej w ramach projektu                         

pn. „Wspieramy najlepszych II” realizowanego w ramach Poddziałania 9.1.5 RPO WO 

2014-2020.  

Bartosz Ostrowski, za-ca dyr. Dep. Kultury, Sport i Turyst.: przedstawiał nowe zasady, 

warunki i tryb według, których będzie można się ubiegać o pomoc stypendialną w ramach projektu 

pn. „Wspieramy najlepszych II”. 

H. Kołodziej, przew. Kom. Nauki. Eduk. Kult. i Sportu komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

N. Krajczy: czy są pytania. Nie widzę.  

Głosowanie  

       * kto z radnych jest za podjęciem uchwały  

za – 22  (wszyscy głosujący) 

Stwierdzam, że uchwała została podjęta.                                                                                                                            

 

Ad 16. a) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Planu gospodarki odpadami                            

dla województwa opolskiego na lata 2016 -2022 z uwzględnieniem lat 2023 -2028”. 

Antoni Konopka, Członek Zarządu Województwa: wyjaśnił, przyczyny podjęcia uchwały                  

w sprawie przyjęcia „Planu gospodarki odpadami dla województwa opolskiego na lata 2016 -2022                

z uwzględnieniem lat 2023 -2028” oraz w sprawie wykonania „Planu gospodarki odpadami                     

dla województwa opolskiego na lata 2016 - 2022 z uwzględnieniem lat 2023 - 2028”.  

D. Byczkowski: zadaje pytanie odnośnie wystąpienia z „Planu gospodarki odpadami                          

dla województwa opolskiego na lata 2016 - 2022 z uwzględnieniem lat 2023 -2028” gmin Bierawa 

oraz Bierutów oraz konsekwencji z tym związanych. 

Manfred Grabelus, dyr. Dep. Ochrony Środowiska: odpowiada, że wystąpienie z ww. planu 

gospodarki odpadami gmin Bierawa oraz Bierutów nie wpłynie na jego realizacje ponieważ do planu 
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przystąpiła gmina Piotrowice z województwa śląskiego, która wytwarza ilość odpadów w podobnej 

ilości. 

G. Sawicki: pyta o okoliczności i konsekwencje wystąpienia z „Planu gospodarki odpadami                   

dla województwa opolskiego na lata 2016 - 2022 z uwzględnieniem lat 2023 -2028” gmin – 

Łubniany oraz Murów.  

A. Konopka: informuje, iż doszło do spotkania w którym wziął udział z wójtem gminy Łubniany, 

Murów oraz zastępcą prezydenta Miasta Opola, podczas którego wójtowie uzasadnili przyczyny 

wystąpienia z planu gospodarki odpadami dla województwa opolskiego. 

J. Kotyś: jest zdania, że Sejmik Województwa nie powinien ingerować w zadania własne gmin                  

w związku z czym nie powinien ingerować w to czy poszczególna gmina wystąpi z opolskiego planu 

gospodarki odpadami.  

Ryszard Donitza , wiceprzew. Kom. Roln. Środ. i Rozw. Wsi.: opinia komisji jest pozytywna. 

Głosowanie  

       * kto z radnych jest za podjęciem uchwały  

za – 17     wstrzym. - 7      przeciw – 0  

Stwierdzam, że uchwała została podjęta.                                                                                                                            

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie wykonania „Planu gospodarki odpadami dla województwa 

opolskiego na lata 2016 - 2022 z uwzględnieniem lat 2023 - 2028”.  

R. Donitza , wiceprzew. Kom. Roln. Środ. i Rozw. Wsi.: opinia komisji jest pozytywna. 

Głosowanie  

       * kto z radnych jest za podjęciem uchwały  

za – 15     wstrzym. - 5      przeciw – 0  

Stwierdzam, że uchwała została podjęta.                                  

 

Ad 17.  Podjęcie uchwały w sprawie wyboru kandydata na członka rady muzeum.                                                           

D. Cedro: informuje, iż w związku z zakończeniem kadencji dotychczasowego członka rady muzeum 

Pana Ireneusza Wiśniewskiego należy powołać nowego członka rady, w związku z czym została 

zaprezentowana kandydatura Pani prof. Anny Matuchniak – Krasuskiej.  

H. Kołodziej, przew. Kom. Nauki. Eduk. Kult. i Sportu komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

N. Krajczy: czy są pytania. Nie widzę.   

Głosowanie  

       * kto z radnych jest za podjęciem uchwały  

                                               za – 19     wstrzym. - 4      przeciw – 0 
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Stwierdzam, że uchwała została podjęta.                                                                                                                            

 

Ad 18.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia ogólnej powierzchni przeznaczonej                

pod uprawy maku i konopi włóknistych oraz rejonizacji tych upraw w 2017 r. na terenie 

województwa opolskiego.     

A. Konopka: wyjaśnia przyczyny określenia ogólnej powierzchni przeznaczonej pod uprawy maku             

i konopi włóknistych oraz rejonizacji tych upraw w 2017 r. na terenie województwa opolskiego. 

R. Donitza , wiceprzew. Kom. Roln. Środ. i Rozw. Wsi.: opinia komisji jest pozytywna. 

Głosowanie  

       * kto z radnych jest za podjęciem uchwały  

                                               za – 18     wstrzym. - 4      przeciw – 0 

Stwierdzam, że uchwała została podjęta.                                                                                                                            

 

Ad 19.  Sprawozdanie ze współpracy Województwa Opolskiego z Zagranicą w 2016 r. 

M. Figiel, dyr. Dep. Współpr. Z Zagr. i Prom Reg: przedstawił prezentację dot. Współpracy 

Województwa Opolskiego z Zagranicą w 2016 r. 

A. Sałacki wiceprzew. Kom. Współpr. Z Zagr. i Prom Reg: opinia komisji jest pozytywna.  

N. Krajczy: czy są pytania. Nie widzę. 

 

Ad 20.  Informacja dot.: „Zestawu rekomendacji na rzecz wsparcia osób młodych                    

na rynku pracy w województwie opolskim”. 

Krzysztof Duraj, przedst. Opolskiego Obserwatorium Rynku Pracy: przedstawił prezentację 

dot. projektu pt. „Trafne gwarancje dla młodzieży”, którego celem było przedstawienie „Zestawu 

rekomendacji na rzecz wsparcia osób młodych na rynku pracy w województwie opolskim”. 

Jacek Suski, Dyrektor Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Opolu: uzupełnił informację                      

nt. „Zestawu rekomendacji na rzecz wsparcia osób młodych na rynku pracy w województwie 

opolskim”. 

H. Kołodziej, przew. Kom. Nauki. Eduk. Kult. i Sportu komisja pozytywnie oceniła 

przedstawioną informację.   

E. Kurek, przew. Kom. Polit. Reg. Gosp. i Turystyki: opinia komisji jest pozytywna. 

N. Krajczy: czy są pytania. Nie widzę.  

                                                                                                                                                                                        

Ad 21. Informacja pt. „Realizacja Wojewódzkiego Programu Profilaktyki                                    

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Województwa Opolskiego”. 

Jacek Ruszczewski, Pełnomocnik Zarządu Województwa Opolskiego ds. Profilaktyki                   
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i Rozwiązywania Problemów Uzależnień: omówił realizację „Wojewódzkiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Województwa Opolskiego”. 

Ad 22.  Raport z wykonania w 2016 r. „Wojewódzkiego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2016 -2017”.            

J. Ruszczewski: omówił realizację „Wojewódzkiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych dla Województwa Opolskiego”.  

 
Ad 23.  Komunikaty. 

N. Krajczy: informuję Państwa, że następna XXVII sesja Sejmiku została zaplanowana na wtorek                

25 kwietnia 2017 r. - wtorek, godz. 10.00. 

 

Ad 24.  Zamknięcie obrad. 

N. Krajczy: zamykam obrady XXVII sesji Sejmiku Województwa Opolskiego. Dziękuje Państwu                  

za uczestnictwo.  

 
 
 
 
 
Protokołował: 
Przemysław Kasztelan 

 
 
 

Sekretarz obrad: 
Ryszard Kuchczyński  


